
Zápis z konference odbornosti ÚOK chovatelů okrasných a užitkových holubů ze 

dne 30. června 2007 konané v sídle ČSCH, Maškova 3, Praha - Kobylisy 

Konferenci zahájil Dr. Chrastil uvítáním delegátů. Seznámil přítomné s programem jednání. 

Program: 

1.Zahájení 

2.Volba mandátové a návrhové komise 

3. Zpráva o činnosti ÚOK- předseda ÚOK MVDr. Ráček 

4.Mimořádná informace o ptačí chřipce- př. Petržílka 

5.Zpráva o činnosti sboru posuzovatelů- Dr. Chrastil 

6. Zpráva o Evropské výstavě v Lipsku - př. Marušák 

7. Zpráva o mezinárodních aktivitách - př. Petržílka 

8. Zpráva o speciálních klubech- př. Svozil 

9.Zpráva předsedy revizní komise- Ing. Krůta 

10.Diskuse 

11.Usnesení 

12. Závěr 

 

Program jednání konference byl jednomyslně schválen. Dále Dr. Chrastil vyzval přítomné k 

uctění  minutou ticha památky v poslední době zemřelých chovatelů holubů. 

Dr. Chrastil seznámil přítomné s návrhem jednacího řádu, který byl po přednesení 

jednomyslně schválen. 

Ad 2). Volba mandátové a návrhové komise 

Jako další bod proběhla volba mandátové a návrhové komise, která byla sloučena v jednu. 

Mandátová a návrhová komise byla zvolena ve složení Ing. Krůta, př. Ludvík, př. Míka. 

Pozváno 75 delegátů z okresních a oblastních organizací ČSCH. 

Ad3).Zpráva o činnosti ÚOK 

 

Zprávu o činnosti ÚOK přednesl předseda komise Dr.Ráček. V úvodu své zprávy seznámil 

delegáty s důvody nekonání konference v roce 2006. Z důvodu ptačí chřipky se neuskutečnila 

Celostátní výstava v roce 2005 a s ní uznávání plemenných chovů, proto byla platnost PCH 

prodloužena o rok. Uznávání PCH se uskutečnilo při České výstavě v Litoměřicích. Uznáno 

po dokončeném administrativním řízení 35 chovů. 

Dále přítomné seznámil s plněním rozpočtu a návrhem rozpočtu na rok 2007, zdůraznil, že 

náklady jsou vyšší než příjmy, v současné době jsou již příjmy do rozpočtu za předplatné 

časopisu Holubář, reklamu v časopise a vzdělávací fond posuzovatelů. K nahlédnutí je možno 

u tajemníka komise. 

Celostátní výstava 2006 se bohužel rozhodnutím ÚV nekonala, ale při České výstavě v 

Litoměřicích proběhlo nejen uznávání PCH, ale i závěrečné zkoušky adeptů na posuzovatele. 

Uspělo při nich šest adeptů a tím se stali novými posuzovateli. Informace byly zveřejněny v 

časopise Holubář. Při zkouškách se 

komise snaží dodržovat nastolená náročná kvalifikační kritéria. 

Dalším tématem byla spolupráce se Slovenským svazem chovatelů - spolupráce trvá, je trochu 

narušena náhlým úmrtím předsedy slovenské ÚOK př. Pichlíka. 

Školení posuzovatelů v mezidobí proběhla dvě, obě v Čáslavi, měla vysoce pracovní 

charakter. 

Mezinárodní záležitosti - MVDr. Ráček zhodnotil v mezidobí konaná zasedání EE a 

mezinárodní školení posuzovatelů. Naši zástupci celkem tři a jeden v roli obmana se účastnili 

posuzování EV v Lipsku. Účast našich vystavovatelů byla poměrně dobrá, celkem 467 ks 

holubů, mnohé kluby se účasti zhostily velmi dobře (moravští pštros, kingové), účast Klubu 



českých staváků byla zklamáním. Svaz zorganizoval dopravu a dodatečně zajistil finanční 

podporu od MZE pro vystavovatele. Další informace o mezinárodních aktivitách př. Petržílka. 

ÚOK měla své zastoupení na vědomostní soutěži mládeže CKSMCH, které se konalo v roce 

2006 v Hradci Králové. 

Webové stránky jsou spuštěny a postupně budou doplňovány a aktualizovány v novém 

formátu, nedařily se dlouhou dobu, ale to se napravilo. Předvedl přítomným, jak se na 

stránkách orientovat. 

Dále se MVDr. Ráček zabýval organizačními věcmi : 

Časopis Holubář funguje již třetí rok jako barevný časopis s možností dalšího rozšiřování a 

zvyšování počtu předplatitelů, malá část časopisu je rozšiřována i do zahraničí Slovensko, ale 

i Španělsko, Bulharsko, Německo. 

Časopis je jediným úzce specializovaným časopisem seznamujícím s problematikou chovu 

holubů, navazující na dříve vydávané časopisy (IZ chovatelů holubů, ale spíše 

Československý holubář). 

 Vzorník - zdůvodnil zpoždění prací na něm, koncem roku 2006 se dopracovala některá nově 

zařazená plemena a provedla se aktualizace některých plemen. 

Hlavní zpoždění způsobilo nové rozhodnutí vybavit vzorník barevnými kresbami, na nichž se 

momentálně pracuje, plánovaná doba ukončení konec srpna. Předvedl přítomným některé 

hotové kresby a vzorník rysa, který je zveřejněn v časopise Holubář. Vzorník je naplánováno 

vydat, pokud nenastanou mimořádné situace, do konce letošního roku. Předpokládaná 

orientační cena vzorníku bude do 800,- Kč. 

Konference s kluby - měla vysloveně pracovní charakter a byla kladně hodnocena. Za 

perfektní přípravu a zpracování podkladů pochválil Dr. Chrastila. 

Ad 4). Mimořádná informace o ptačí chřipce 

Mimořádnou informaci o ptačí chřipce přednesl př. Petržílka, který seznámil přítomné s 

mimořádnými opatřeními, které vydala Státní veterinární správa k ptačí chřipce. Výsledkem 

je zákaz konání svodů od 2. července 2007, s tím, že jsou možné výjimky, které vydává 

místně příslušná Krajská veterinární 

správa. Jako důležitý bod je zdůrazněna podmínka chovu zvířat způsobem vylučujícím 

jakýkoliv kontakt s volně žijícími ptáky. Tento zákaz je vydán na dobu neurčitou, podle toho 

jak se bude situace vyvíjet. Každá organizace může sama požádat o výjimku příslušnou KVS. 

 

Ad5).Zpráva o činnosti sboru posuzovatelů 

 

Zprávu o činnosti komise posuzovatelů přednesl Dr. Chrastil. Zhodnotil práci posuzovatelů na 

EV v Lipsku, dále informoval o školení posuzovatelů holubů, přípravě adeptů a zhodnotil 

školení a jeho vysoce pracovní charakter. Informace jsou průběžně zveřejňovány ve 

svazovém tisku. Pozitivně hodnotil účast posuzovatelů a adeptů na zájezdu na EV v Lipsku, 

který ÚOK pro ně pořádala a který dotovala. Tyto zájezdy mají poznávací charakter a mají 

pro posuzovatele i adepty význam školení. Hlavní úkol, který posuzovatelský sbor čeká je 

jeho generační obměna, přičemž ještě jednou zdůraznil zvýšené požadavky na nové adepty. 

Rozsáhle o tom informoval v časopise Chovatel číslo 7 2007. Na jednání s kluby se ÚOK 

obrátila na kluby, aby kluby doporučily a vybíraly vhodné kandidáty na adepty pro funkci 

posuzovatelů. Stejně tak oslovil zástupce okresů a požádal je o pomoc v této věci, zejména v 

regionech, kde je posuzovatelů nedostatek. Pozitivně hodnotil také skutečnost, že v poslední 

době bylo řešeno méně 

stížností na posuzovatele. Komise přijala novou koncepci v řešení těchto stížností a požaduje 

předvedení inkriminovaných holubů přímo před komisí. Dále účastníky konference seznámil 

se  závažnými přijatými rozhodnutími: 

a). vážení holubů - posuzovatel musí přijít na výstavu vybaven vlastní váhou, vážit ty holuby, 



u kterých je to vyžadováno nebo si posuzovatel není jistý váhou holuba, v případě srážky 

bodů musí vždy váhu uvést do posuzovacího lístku 

b). posuzování poštovních holubů na výstavách ČSCH -  posuzovatelé proškoleni posuzovat 

podle stávajícího vzorníku a bodového hodnocení od 1. dubna 2006, chovatelé nemohou 

očekávat posuzování jako od posuzovatelů poštovních holubů 

c). navýšení základního poplatku za posouzení holubů na 500,- Kč, přičemž všechny ostatní 

platby zůstávají stejné, ÚOK toto dlouho zvažovala a přijala toto rozhodnutí jako poslední 

ÚOK v důsledku jejich rozhodnutí 

d). příprava posuzovatelů - již druhá neúčast na školení bude znamenat pozastavení činnosti 

posuzovatele, přičemž za účast na školení se počítá jen dvoudenní účast posuzovatele na 

školení, ostatní rozhodnutí o školení zůstávají také v platnosti. Komise posuzovatelů tím 

sleduje další zkvalitnění přípravy posuzovatelů. 

V další části svého vystoupení hovořil Dr. Chrastil o úkolech na letošní rok - zajištění CV 

2007 po stránce posuzování a zajištění mezinárodního školení posuzovatelů, které se letos 

koná v Polsku. 

 

Ad 6). Zpráva o Evropské výstavě v Lipsku 

Zprávu o EV v Lipsku přednesl př. Marušák a zhodnotil účast našich vystavovatelů na této 

výstavě jako velmi dobrou. Celkem se výstavy zúčastnilo 467 ks holubů od 74 vystavovatelů. 

Celkem bylo prodáno 48 ks holubů z toho 9 ks holubů národních plemen. Všichni 

vystavovatelé dostali příspěvek 150,- Kč na holuba. Celkem bylo vyplaceno70. 050,-Kč. 

 

Ad 7). Zpráva o mezinárodních aktivitách 

Stručnou zprávu přednesl př. Petržílka s tím, že o všech těchto jednáních na poli EE podává 

informace ve svazovém tisku. V roce 2006 se konalo generální zasedání EE svazu v 

Holandsku, mezinárodní školení posuzovatelů v roce 2006 se konalo ve Švýcarsku a v roce 

2007 se generální zasedání EE svazu konalo na Slovensku. Většina přednášek na školení 

posuzovatelů se týká krajových národních plemen. Na jednáních EE svazu se opakují určité 

zvyklosti jako prezence jednotlivých účastníků, referováno o zasedání EE a Evropské výstavě 

v Lipsku atp. Dále se účastnil zasedání standartové komise EE svazu, při 

jednání této komise byl nově zařazen do seznamu plemen EE svazu pod číslo 967 český 

rejdič. V tomto seznamu je zařazena většina našich národních plemen, celkem 18. Tento 

seznam je zveřejněn a udržován na www. stránkách EE svazu. Na jednání standartové komise 

byl znovu otevřen problém moravského 

pštrosa a př. Petržílka deklaroval svoji připravenost napomoci klubu při jednání se 

standartovou komisí EE. V další části svého referátu přislíbil znovu zveřejnění překladu 

seznamu plemen holubů vedených EE a zveřejněním i cizojazyčnými názvy. Na závěr svého 

referátu se pozastavil nad tím, že se ještě nenašel jediný klub u nás, který by pořádal 

Evropskou výstavu daného plemene. Z ústředních orgánů by měl jednoznačnou podporu. 

 

Ad 8). Zpráva o speciálních klubech 

 

Zprávu o klubech přednesl př. Svozil. V ÚOK má na starosti kluby a přítomné seznámil s 

možnostmi jak tyto dále podporovat a propagovat. Jednotlivé kluby budou mít své garanty z 

řad členů ÚOK  a ti budou s nimi v kontaktu, zlepší se tím komunikace s kluby, budou se 

zúčastňovat jejich akcí. Přednesl několik návrhů, jak pracovat s kluby a zároveň doporučil 

klubům prezentace na národních i mezinárodních akcích a výstavách. Určitě to přispěje k 

větší informovanosti o daném plemeni. Zároveň doporučil větší kontakty na chovatelské 

kluby v zahraničí. Doporučil také vydat monografii o národních plemenech, tak jak se to stalo 

např. v Maďarsku. Naše plemena v zahraničí podporují i ostatní chovatelé např. J. Šindelář, 



který naše plemena rozšiřuje v Kanadě a USA. Jako praktickou ukázku předvedl knihu, kde je 

jmenovaný spoluautorem 

. 

Ad9).Zpráva předsedy revizní komise 

 

Zprávu revizní komise přednesl její předseda Ing. Krůta. Komise se zabývala 

kontrolou činnosti a kontrolou usnesení konference. Dále provedla kontrolu 

hospodaření a účetní knihy. Komise neobdržela v uplynulém období žádnou 

stížnost. Komise navrhuje, aby zápisy z jednání ÚOK byly předkládány všem 

členům komise do 30 dnů po skončení schůze. Komise konstatovala, že (ze zde 

již uvedených důvodů) nebylo naplněno usnesení konference z roku 2005 o 

vydání vzorníku v roce 2005. Jako předseda revizní komise se zúčastňuje 

všech jednání a má smíšené pocity z účasti některých členů komise na práci 

komise a jejich aktivity. Revizní komise má za to, že jestliže některý ze 

členů komise nechce tuto práci vykonávat může složit funkci a konference 

odbornosti může ÚOK doplnit náhradníkem. 

Ad 10). Diskuse 

Na úvod vystoupil Ing. Krůta a přednesl zprávu mandátové komise. Na jednání 

je přítomno 45 delegátů ze 75 pozvaných, což je 60%. Konference odbornosti 

je usnášeníschopná. 

Dále vystoupili jednotliví delegáti okresů: 

Př.Polák (Domažlice) - hovořil o poštovních holubech, jak se na výstavách 

posuzují a jak se vlastně hodnotí jejich výkon atp. 

Odpověděl Dr. Chrastil - poštovní holub je ve stávajícím vzorníku a bude 

posuzován standardně jako ostatní plemena bez přihlédnutí k výkonu holuba. 

Hodnocení výkonu holuba vlastně nebylo ani účelem jeho zařazení na výstavy a 

jeho posuzování. 

Př. Vaňourek (Šumperk) - na výstavách jsou holubi vystavováni s přídavným 

plastovým kroužkem, požádal ÚOK o to, aby se k tomu ÚOK vyjádřila a vydala 

stanovisko pro posuzovatele. Další dotaz vznesl na problém zařazení české 

čejky do seznamu plemen EE a požadoval podporu ÚOK v tom, jak dále 

postupovat a vyjasnit si problémy okolo české čejky. 

Odpověděl Dr. Chrastil - navrhl znovu opakovaně přednést na půdě EE tento 

problém, hovořil o tom již na jednání s kluby. Tato věc stojí za jednání a 

ÚOK to bude plně podporovat. Není si jistý, jestli bude mít šanci tento 

problém řešit i u české lysky, došlo totiž k velkému sblížení plemen, jak u 

čejky, tak hlavně u lysky. Tyto iniciativy o uznání a zařazení musí vyvinout 

především klub, ÚOK v tom bude nápomocna. 

Dále odpověděl př. Petržílka - již jednou toto jednání absolvoval se všemi 

materiály od klubu. Jde o to, jasně definovat to, o co chovatelům českých 

čejek jde při šlechtění plemene, musí být určeny dva zásadní rozdílné 

plemenné znaky. 

Na toto téma se rozproudila živá diskuse, kterou uzavřel Dr. Chrastil tím, 

že klub dostane veškeré informace, jak dále postupovat. 

Př. Jirků (Svitavy) - znovu otevřel problém české čejky a znovu se 

rozproudila živá diskuse, kde vysvětloval jak se postupovalo se zjišťováním 

rozdílů a při jednáních na půdě EE nebylo nikam pokročeno. Tuto diskusi 

uzavřel Dr. Chrastil s tím, že ÚOK rozumí snahám klubu, které musí být ale 

podpořeny dvěma zásadními rozdílnými plemennými znaky. Problém je s 

vystavováním české lysky, kterou i sami členové klubu vystavují v zahraničí 



jako saského běloocasého. 

Př. Novotný (Liberec) - reagoval na tuto připomínku vysvětlením, že na 

výstavě v Lipsku vystavil tři kusy červených proto, aby tito holubi byli 

postaveni vedle sebe do výstavních klecí a posouzením byl velmi mile 

překvapen. 

Př. Vaněk (Opava) - vzpomenul Evropskou výstavu v Lipsku, kde z okresu 

vystavovalo 15 vystavovatelů holubů. Z obavy posouzení slezských 

barevnohlávků od německých posuzovatelů jich více nebylo. 

Dále vznesl dotaz na určování dodatkových cen "Z" na Evropské výstavě. Jako 

další hovořil o perokresbách do nového vzorníku. Z jeho pohledu by se 

přikláněl k fotografiím. 

Na rozdělování dodatkových cen "Z" na Evropské výstavě odpověděl př. 

Petržílka - ceny věnovali chovatelé na určitý druh holubů, nebo kresbu a 

podle toho se přidělovaly. Někdy i více cen na menší počet holubů. 

Na otázku kreseb odpověděl Dr. Chrastil - komise na toto téma vedla dlouhou 

diskusi a rozhodla o tom vybavit vzorník barevnými kresbami. Jsou přesnější 

než fotografie a vyfotit dokonalého holuba dá opravdu problém. 

Na toto téma reagoval ještě MVDr. Ráček - sám fotil holuby do vzorníku v 

Lipsku, je velký problém vyfotit typického představitele plemene, ve všech 

znacích perfektního, proto se komise rozhodla ve vzorníku mít barevné 

kresby. Kresby mohou vystihnout požadovaný  ideál holubích plemen. 

Ke vzorníku ještě uvedl Dr. Chrastil - vzorník není autorské dílo, na práci 

se podílel převážnou částí př. Lukovský a po jeho odchodu Dr. Chrastil, s 

tím, že za vzorník nebudou žádné honoráře a všechna práva z něj půjdou na 

ÚOK. 

Př. Macháně (Náchod) - vznesl dotaz na ÚOK na registrační kroužky pro 

holuby. Na trhu se objevily takzvané "eurokroužky". Chce slyšet jasné 

stanovisko ÚOK, jak bude s holuby takto označenými na výstavách naloženo. 

Na tuto otázku odpověděl př. Petržílka - kroužky, které distribuuje ČSCH 

jsou jediné oficiální kroužky. Kroužky mají znak ČSCH, oficiální znak CZ 

registrovanou ochranou známku hlavičku holuba a od ročníku 2008 ještě znak 

EE svazu. Posuzovatel může na výstavách posoudit pouze holuby, opatřené 

tímto platným kroužkem svazu, nebo oficiálním kroužkem ostatních svazů EE. 

Holubi jinak označení nebudou na výstavách ČSCH, ale také na evropských 

výstavách oceněni. Dr. Chrastil připomněl, že stejně byli poučeni 

posuzovatelé na školení a budou takto na výstavách postupovat. 

Př. Danišovič (Mělník) - má technickou připomínku k udělování certifikátů k 

plemenným chovům v dřívějším termínu od uzavření plemenných chovů. 

Př. Kádr (Havlíčkův Brod) - přimlouvá se k lepší a rychlejší aktualizaci www 

stránek a k doplnění informací jako výstavy, trhy u nás i v zahraničí. 

Odpověděl MVDr. Ráček - agendu bude mít na starosti tajemník komise. Všechny 

poznatky a ostatní věci směřovat na něj. Věříme, že stránky začnou lépe 

fungovat a budou aktuální. Na stránky se budou dávat jen věci a termíny 

výstav, které budou ověřené. 

Tajemník komise př. Marušák měl technickou připomínku k podávání informací. 

Informace je potřeba napřed mít pak je možnost je uveřejňovat. Některé 

dotazníky z okresů vůbec nedošly, pak je těžké nějaké informace zveřejňovat. 

Př. Palán (Frýdek - Místek) - měl několik připomínek, které předal písemně. 

Dotaz na vzorník, aktualizaci www stránek. Dále kritická připomínka k 

povrchové úpravě letošních kroužků - odlupování spodní části kroužků. 



Př. Dočkal (Pardubice) - vznesl dotaz proč nebyl český stavák zařazen do 

evropského vzorníku. 

Odpověděl Dr. Chrastil - špatně položená otázka, neexistuje žádný evropský 

vzorník je německý vzorník používaný jako evropský. Existuje pouze seznam 

plemen vedený EE, jak bylo výše uvedeno. V německém vzorníku bude plemeno 

uvedeno, až Němci naznají, že český stavák je takové plemeno, které chtějí 

chovat. 

Př. Dočkal se dotázal, proč v seznamu český stavák jako naše nejrozšířenější 

plemeno nebyl uveden. 

Odpověděl Dr. Chrastil - již poněkolikáté opakoval známé skutečnosti: český 

stavák vždy v seznamu byl, ovšem pod německým názvem "steler", jako země 

jeho původu byla označena Česká republika. Klub požadoval zvláštní zařazení 

českého staváka do tohoto seznamu. Po kolotoči jednání za přispění ÚOK mu 

bylo standartovou komisí EE vyhověno a český stavák byl po stanovení dvou 

zásadních odlišností (sklon do 45,0 a nižší střední noha) do seznamu zařazen 

vedle stelera jako zvláštní plemeno. Po zařazení českého staváka byla během 

14 dnů změněna země původu u stelera na D. ÚOK se zdá, že klub takto za 

zařazení českého staváka zaplatil příliš vysokou daň. Reagoval ještě př. 

Petržílka - podle jeho názoru se tímto aktem českému staváku zavřela cesta 

do světa. 

Znovu se př. Dočkal dotazoval, kdo schválil vzorník českého staváka. 

Reagoval MVDr. Ráček - v návaznosti na uvedená jednání, která vedl, klub 

českého staváka vzorník, po dohodě s ÚOK a klubem připravený standartovou 

komisí schválil, ÚOK mu pouze vyhověla a zavedla do praxe. Znovu zopakoval, 

že steler měl vždy jako určující zem původu CZ. 

Př. Kročil (Znojmo) - vznesl žádost zda by bylo možné uznávání PCH i na 

výstavách v Přerově, nebo střídání míst pro uznávání PCH. 

Př. Svoboda (Nymburk) - upozornil na posouzení moravských pštrosů na výstavě 

Evropské výstavě v Lipsku a vyslovil požadavek, aby v souvislosti s 

problémem českého staváka nebyl zanedlouho stejný problém s moravským 

pštrosem. ČSCH by měla za moravského pštrosa více bojovat na půdě EE. Př. 

Petržílka, jako náš zástupce v EE by měl prosadit posuzování podle našeho 

vzorníku i v Německu. ČSCH by měl Němce k tomu nějakým způsobem donutit. 

Odpověděl Dr. Chrastil - požádal př. Svobodu o radu jak podle něj toto 

prosadit. Upřesnil, že z naší strany bylo provedeno vše - klub zodpovědně 

vypracoval vzorník, přeložil do němčiny a poslal cestou ÚOK na standartovou 

komisi EE k projednání. Obhajoval roli př. Petržílky, který se v této věci 

angažuje a snaží se diplomaticky tuto věc prosadit. 

Doplnil př. Petržílka - žádný zástupce ani delegát nedosáhne toho přesvědčit 

200 chovatelů moravských pštrosů v Německu, aby spatřovali stejné ideály 

jako chovatelé u nás. Iniciativa na změnu musí vzejít od německého klubu. 

Doplnil Dr. Chrastil - nedomnívá se, že bychom se měli zabývat přáními 

německého klubu, na půdě EE by měl existovat nějaký mechanismus přejímání 

vzorníků určujících zemí původu plemene. Tento problém je společný pro země 

střední Evropy - Maďarsko, Slovensko Polsko, v tom je potřeba se spojit a 

společně hledat řešení na půdě EE. 

 

Ing. Veltruský - problém spatřuje i v dlouholetém vývozu nekvalitních holubů 

do Německa, a hlavně pak v líbivém posuzování našich posuzovatelů v Německu, 

kteří vůbec neprosazují zásady, stanovené naším vzorníkem. 



 

Po vyčerpání příspěvků Dr. Chrastil připomněl, že všechny příspěvky byly 

zaznamenány a na které nebylo na místě odpovězeno,  ÚOK projedná a odpoví na 

ně po svém dalším zasedání. 

 

Ad 11). Usnesení 

Ing. Krůta předložil návrh mandátové a návrhové komise na usnesení z 

konference ÚOK odbornosti chovatelů holubů: 

Na konferenci bylo pozváno 75 delegátů z okresů, přítomno 45 zástupců což je 

60% z pozvaných delegátů. 

1).Konference schvaluje: 

 

a,) Program konference 

b). Jednací řád konference 

c). Mandátovou a návrhovou komisi ve složení: Ing. Krůta, př. Ludvík, př. 

Míka 

d). Zprávu předsedy ÚOK MVDr. Ráčka 

e). Zprávu revizní komise z hospodaření ÚOK 

 

2). Bere na vědomí: 

a).Informace o novém vzorníku přednesenou MVDr. Ráčkem 

b). Zprávu předsedy komise posuzovatelů Dr. Chrastila 

c). Zprávu př. Petržílky o ptačí chřipce 

d). Zprávu mandátové komise 

e). Zprávy funkcionářů ÚOK 

3). Konference ukládá: 

a). Naplnit plán práce a rozpočet ÚOK na rok 2007 pokud to nákazová situace 

dovolí 

b). Zajistit pravidelnou aktualizaci webových stránek ÚOK 

c). Organizačně zajistit vydání vzorníku v roce 2007 

d). Upřesnit otázku posuzování holubů s rozlišovacími kroužky - zveřejnit 

rozhodnutí ve svazovém tisku 

e). Řešit podnětné a nezodpovězené dotazy v ÚOK a závěry zveřejnit ve 

svazovém tisku 

Usnesení schváleno 45 delegáty jednomyslně. 

Na závěr jednání vystoupil předseda ÚOK MVDr. Ráček a zhodnotil jednání jako 

zdařilé a ocenil jeho pracovní charakter. Všem přítomným popřál příjemnou 

cestu domů, hodně chovatelských úspěchů v tomto roce, pokud to nákazová 

situace dovolí hodně úspěchů na výstavách a jednání ukončil. 

 

 

Zapsal: T. Marušák tajemník ÚOK 

 


